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Pitanje broj 7.

U Domu zdravlja u Ilijašu ne postoji adekvatna oprema za 
labaratorijsku opštu analizu krvi, pa se uzorci krvi dostavljaju na 
UKC Sarajevo u njihovu labaratoriju... Kada je već takva situacija, 
onda se postavlja opravdano pitanje zašto pacijenti ne mogu 
dati uzorke krvi u Domu Zdravlja za sve vrste analiza (marked na 
razne tumore, PSA prostate, tromjesečna analiza šećera), te 
ostale analize... Ovako rješenje bi umanjilo gužve u labaratoriji 
DIP UKCS, a smanjilo bi i troškove pacijentima koji su zbog 
ovakvog rješenja u situaciji da 2 dana idu na UKC a uzorci krvi 
za opštu analizu i nalazi svakodnevno cirkulišu na relaciji Dom 
Zdravlja Ilijaš - UKC Sarajevo...
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